



Date: 2 February 2026

التاريخ: 2 فبراير 2026

Kind Attn. Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, UAE

السادة /قسم الإفصاح والامتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. 54500
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Subject: Notification of issuance of circular resolutions to the Two Point Zero Group PJSC Board of Directors

الموضوع : إخطار بإصدار قرارات بالتمريض لمجلس إدارة شركة مجموعة تو بوينت زيرو ش.م.ع

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Please be informed that the Board of Directors of Two Point Zero Group PJSC (the "Company") is scheduled for Thursday, February 5, 2026, at 5:00 PM to address the following agenda items:

نود إفادتكم علماً أن تقرر عقد اجتماع مجلس مجموعة إدارة تو بوينت زيرو ش.م.ع ("الشركة") يوم الخميس الموافق 5 فبراير 2026، في تمام الساعة 5:00 مساءً، لمناقشة بنود جدول الأعمال التالية:

1. Consider the approval of the audited financial statements for the fiscal year ending on 31 December 2025;
2. Deliberate on scheduling the Annual General Assembly Meeting of the Company and determining its date and agenda; and
3. Discuss general business and operational affairs.

1. النظر في الموافقة على البيانات المالية المدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025؛
 2. التداول بشأن الدعوة لعقد اجتماع الجمعية العمومية السنوية للشركة وتحديد موعد الانعقاد وجدول الأعمال؛ و
 3. مناقشة الشؤون العامة للأعمال والمسائل التشغيلية.
- وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

Thank you and regards,

DocuSigned by:
Samia Bouazza
55A45FF8F453418...

سامية بوعزة – الرئيس التنفيذي

Samia Bouazza – Chief Executive Officer

Copy to:
Securities and Commodities Authority (SCA)
Abu Dhabi, UAE

نسخة الى:
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة



T | +971 2 616 8200
E | info@2pointzero.com
P.O. Box 34491



A | Level 13, Al Khatem Tower,
Abu Dhabi Global Market Square,
Al Maryah Island, Abu Dhabi – UAE

2pointzero.com

